

網賞星期二 (產品) - 條款及細則

1. 商戶貨品只適用於東薈城名店倉分店兌換。
2. 每位顧客於推廣期內最多只可購買同一商戶貨品 1 份。
3. 已購買的商戶貨品的換領有效期為 2022 年 6 月 30 日。客戶必須在到期前親自到指定商戶換領所購買的商戶貨品。未能兌換所購買的商戶貨品將被視為放棄商戶貨品，不予退款。
4. 所有商戶貨品數量有限，售完即止。
5. 購買商戶貨品的交易不可用作登記 CLUB CG 積分、免費泊車優惠及推廣活動優惠。
6. 顧客須提供正確流動電話號碼，並確保顧客的手機可接收由香港境內發出之短訊及可瀏覽互聯網。
7. 除非另有指明，東薈城名店倉並非商戶貨品的賣家或供應商。商戶貨品由商戶售賣，並須受商戶之條款及細則約束，詳情請參閱網站的條款及細則全文。如有查詢，請聯繫有關商戶。
8. 有關網上交易由第三方付款服務供應商進行。當顧客購買商戶貨品時，即被視為同意及接納受其條款及細則所限，顧客的信用卡資料將會被付款服務供應商收集、處理及保留，並同意及接納，單獨及獨自承擔於進行信用卡交易時所招致或產生的任何損失或責任，太古地產管理有限公司於任何情況下均毋須承擔任何有關損失或責任。
9. 顧客必須親身到商戶貨品的指定商戶提貨點，以附有瀏覽互聯網功能的智能手機，出示商戶貨品電子兌換券。商戶會於商戶貨品電子兌換券網站頁面輸入編碼，方可確認兌換已購買的商戶貨品。
10. 顧客須於結賬前向店員出示商戶貨品電子兌換券。商戶貨品電子兌換券之屏幕截圖、電子掃描圖片或影印本將不會被接納。
11. 每張商戶貨品電子兌換券只可使用一次。
12. 所有商戶貨品均不可更改或轉讓，亦不可兌換現金或其他任何面值之優惠券，使用時亦不設找贖或退款。
13. 對於顧客因商戶貨品或商戶貨品電子兌換券的有效性或使用而衍生的查詢、申索及投訴，有關指定商戶將承擔所有責任。
14. 所有已購買的商戶貨品，商戶將不作退款。

網賞星期二 (零售電子現金券) - 條款及細則

1. 商戶電子現金券只適用於東薈城名店倉分店。
2. 每位顧客於推廣期內最多只可購買同一商戶之電子現金券 4 張。
3. 於每個商戶的每次交易最多可使用 4 張商戶現金券及/或電子現金券，並不可要求商戶分單。
4. 商戶電子現金券有效期至 2022 年 6 月 30 日，顧客須於有效期內親身前往指定商戶店舖使用電子現金券，逾期無效及不設退款。
5. 所有商戶電子現金券數量有限，售完即止。
6. 購買商戶電子現金券的交易不可用作登記 CLUB CG 積分、免費泊車優惠及推廣活動優惠。
7. 顧客須提供正確流動電話號碼，並確保顧客的手機可接收由香港境內發出之短訊及可瀏覽互聯網。
8. 商戶電子現金券由商戶簽發，並須受商戶之條款及細則約束，詳情請參閱電子現金券網站的條款及細則全文。如有查詢，請聯繫有關商戶。
9. 有關網上交易由第三方付款服務供應商進行。當顧客購買商戶電子現金券時，即被視為同意及接納受其條款及細則所限，顧客的信用卡資料將會被付款服務供應商收集、處理及保留，並同意及接納，單獨及獨自承擔於進行信用卡交易時所招致或產生的任何損失或責任，太古地產管理有限公司於任何情況下均毋須承擔任何有關損失或責任。
10. 顧客必須親身到簽發電子現金券的指定商戶內，以附有瀏覽互聯網功能的智能手機，出示商戶電子現金券。商戶會於該電子現金券網站頁面輸入編碼，方可確認使用該電子現金券。
11. 顧客須於結賬前向店員出示商戶電子現金券。商戶電子現金券之屏幕截圖、電子掃描圖片或影印本將不會被接納。
12. 每張商戶電子現金券只可使用一次。
13. 商戶電子現金券可與東薈城名店倉之現金券同時使用。

14. 所有商戶電子現金券均不可更改或轉讓，亦不可兌換現金或其他任何面值之優惠券，使用時亦不設找贖或退款。
15. 商戶電子現金券適用於任何商品，包括折扣商品。對於顧客因商戶電子現金券的有效性或使用而衍生的查詢、申索及投訴，有關指定商戶將承擔所有責任。
16. 商戶電子現金券不適用於購買商戶禮券、現金券、禮品卡或增值商戶儲值卡。
17. 所有使用商戶電子現金券之交易，商戶將不作退款。
18. 使用商戶電子現金券的交易金額不可用作登記 CLUB CG 積分、免費泊車優惠及推廣活動優惠。所有使用商戶電子現金券之交易，只有已扣減商戶電子現金券後之合資格淨額消費，可用作登記上述推廣活動優惠，優惠受有關條款及細則約束。

網賞星期二 (餐飲電子現金券) - 條款及細則

1. 商戶電子現金券只適用於東薈城名店倉分店。
2. 每位顧客於推廣期內最多只可購買同一商戶之電子現金券 3 張。
3. 於每個商戶的每次交易最多可使用 3 張商戶現金券及/或電子現金券，並不可要求商戶分單。
4. 商戶電子現金券有效期至 2022 年 6 月 30 日，顧客須於有效期內親身前往指定商戶店舖使用電子現金券，逾期無效及不設退款。
5. 所有商戶電子現金券數量有限，售完即止。
6. 購買商戶電子現金券的交易不可用作登記 CLUB CG 積分、免費泊車優惠及推廣活動優惠。
7. 顧客須提供正確流動電話號碼，並確保顧客的手機可接收由香港境內發出之短訊及可瀏覽互聯網。
8. 商戶電子現金券由商戶簽發，並須受商戶之條款及細則約束，詳情請參閱電子現金券網站的條款及細則全文。如有查詢，請聯繫有關商戶。
9. 有關網上交易由第三方付款服務供應商進行。當顧客購買商戶電子現金券時，即被視為同意及接納受其條款及細則所限，顧客的信用卡資料將會被付款服務供應商收集、處理及保留，並同意及接納，單獨及獨自承擔於進行信用卡交易時所招致或產生的任何損失或責任，太古地產管理有限公司於任何情況下均毋須承擔任何有關損失或責任。
10. 顧客必須親身到簽發電子現金券的指定商戶內，以附有瀏覽互聯網功能的智能手機，出示商戶電子現金券。商戶會於該電子現金券網站頁面輸入編碼，方可確認使用該電子現金券。
11. 顧客須於結賬前向店員出示商戶電子現金券。商戶電子現金券之屏幕截圖、電子掃描圖片或影印本將不會被接納。
12. 每張商戶電子現金券只可使用一次。
13. 商戶電子現金券可與東薈城名店倉之現金券同時使用。
14. 所有商戶電子現金券均不可更改或轉讓，亦不可兌換現金或其他任何面值之優惠券，使用時亦不設找贖或退款。
15. 商戶電子現金券適用於任何商品，包括折扣商品。對於顧客因商戶電子現金券的有效性或使用而衍生的查詢、申索及投訴，有關指定商戶將承擔所有責任。
16. 商戶電子現金券不適用於購買商戶禮券、現金券、禮品卡或增值商戶儲值卡。
17. 所有使用商戶電子現金券之交易，商戶將不作退款。
18. 使用商戶電子現金券的交易金額不可用作登記 CLUB CG 積分、免費泊車優惠及推廣活動優惠。所有使用商戶電子現金券之交易，只有已扣減商戶電子現金券後之合資格淨額消費，可用作登記上述推廣活動優惠，優惠受有關條款及細則約束。

一般條款及細則

1. 如有查詢，請致電(852) 2109 2933 聯絡禮賓櫃台或顧客服務中心。
2. 太古地產管理有限公司有權隨時終止或延長上述活動及／或更改、修訂或改變任何條款及細則而毋須預先通知，亦不會對任何一方負上任何責任。如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。
3. 因使用電子禮券 (包括但不限於直接或間接) 而造成的損失、破壞、或人身傷害，太古地產管理有限公司概不負責。
4. 本條款及細則之中、英文版如有任何差別，一概以英文版為準。
5. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權。

Net-buy Tuesday (Products) - Terms and Conditions

1. Merchant Products are sold by and valid for redemption at designated merchants Citygate Outlets' store only.
2. Each customer can purchase only one (1) Merchant Product for the same item during the whole promotion period.
3. The expiry date for redeeming the purchased Merchant Product(s) is 30 June 2022. Customers must redeem and pick up the purchased Merchant Products in person at the designated merchants before expiry. Failure to redeem the purchased Merchant Product(s) shall be deemed as having abandoned the Merchant Product(s). Such Merchant Product(s) shall be treated by us as Abandoned Products, and no refund will be given.
4. Merchant Products are available on a first-come, first-served basis while stocks last.
5. Purchases of Merchant Products are not eligible for points registration of CLUB CG and redemption of free parking offers and other promotion programmes.
6. Customers are responsible for ensuring they have provided their correct mobile phone numbers and have internet access.
7. Unless otherwise specified, Citygate Outlets is not the seller, or the provider of the Merchant Product(s) displayed. Merchant Products are sold by designated merchants, Merchant terms and conditions apply. Please refer to the full terms and conditions on individual page. Please contact the designated merchants for any enquiries.
8. The online transactions are processed via a third party payment service provider. By purchasing Merchant Products, customers shall be deemed to have agreed and accepted that the transactions are subject to the terms and conditions of the payment service provider, customers' credit card information will be collected, processed, and kept by the payment service provider, customers are solely and exclusively responsible for any losses or liability incurred or sustained by customers in making the credit card transactions, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any losses or liability in any event.
9. Customers are required to present the Merchant Product Redemption e-Voucher(s) on a smartphone with internet access at the designated merchants in person to redeem the purchased Merchant Product(s). Staff of merchants will provide and input the verification code to complete the redemption.
10. The Merchant Product Redemption e-Voucher(s) must be presented before redemption. Screen captures, scanned copies and photocopies of the Merchant Product Redemption e-Voucher(s) will not be accepted.
11. Each Merchant Product Redemption e-Voucher is valid for a single use only.
12. Merchant Product(s) cannot be altered or transferred or exchanged for cash or other certificates of any value. No change or refund will be given for the purchase of Merchant Product(s).
13. Designated merchants shall be fully responsible for all enquiries, claims and complaints whatsoever by customers regarding the Merchant Product(s).
14. Merchant Product(s) is (are) non-refundable.

Ney-buy Tuesday (Retail E-vouchers) - Terms and Conditions

1. Merchant e-Vouchers are issued by and valid at designated merchants Citygate Outlets' store only.
2. Each customer can purchase only four (4) Merchant e-Vouchers for the same merchant during the whole promotion period.
3. A maximum of four (4) Merchant Vouchers and/ e-Vouchers can be used per transaction per merchant. Customers cannot request the merchant to split the bill.
4. The expiry date for Merchant e-Vouchers is 30 June 2022. Customers must use the e-Vouchers in person at the designated merchants before expiry. Expired e-Vouchers will become invalid, and no refund will be given.
5. Merchant e-Vouchers are available on a first-come, first-served basis while stocks last.
6. Purchases of Merchant e-Vouchers are not eligible for points registration of CLUB CG and redemption of free parking offers and other promotion programmes.
7. Customers are responsible for ensuring they have provided their correct mobile phone numbers and have internet access.

8. Merchant terms and conditions apply. Please refer to the full terms and conditions on individual merchants e-vouchers page. Please contact the designated merchants for any enquiries.
9. The online transactions are processed via a third party payment service provider. By purchasing Merchant e-Vouchers, customers shall be deemed to have agreed and accepted that the transactions are subject to the terms and conditions of the payment service provider, customers' credit card information will be collected, processed, and kept by the payment service provider, customers are solely and exclusively responsible for any losses or liability incurred or sustained by customers in making the credit card transactions, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any losses or liability in any event.
10. Customers are required to present the e-vouchers on a smartphone with internet access at the designated merchants in person to redeem the vouchers. Staff of merchants will input a code on the customer's e-vouchers page to redeem the e-vouchers.
11. The Merchant e-Vouchers must be presented before payment. Screen captures, scanned copies and photocopies of the e-vouchers will not be accepted.
12. Each Merchant e-voucher is valid for a single use only.
13. Merchant e-Vouchers can be used in conjunction with Citygate Outlets' cash vouchers.
14. Merchant e-Vouchers cannot be altered or transferred, or exchanged for cash or other certificates of any value. No change or refund will be given when using Merchant e-Vouchers.
15. Merchant e-vouchers can be used on any items including discounted items. Designated merchants shall be fully responsible for all enquiries, claims and complaints whatsoever by customers regarding the validity or use of Merchant e-Vouchers.
16. Merchant e-Vouchers are not valid for purchasing merchant coupons, cash coupons, gift cards or for stored-value card top-ups.
17. Merchants will not issue refunds for transactions conducted using a Merchant e-voucher.
18. Transaction amounts using Merchant e-Vouchers are not eligible for points registration of CLUB CG and redemption of free parking offers and other promotion programmes. Only the eligible net spending after deducting the face value of the Merchant e-Vouchers can be used for the abovementioned promotions. Terms and Conditions apply.

Net-buy Tuesday (F&B E-vouchers) - Terms and Conditions

1. Merchant e-Vouchers are issued by and valid at designated merchants Citygate Outlets' store only.
2. Each customer can purchase only three (3) Merchant e-Vouchers for the same merchant during the whole promotion period.
3. A maximum of three (3) Merchant Vouchers and/ e-Vouchers can be used per transaction per merchant. Customers cannot request the merchant to split the bill.
4. The expiry date for Merchant e-Vouchers is 30 June 2022. Customers must use the e-Vouchers in person at the designated merchants before expiry. Expired e-Vouchers will become invalid, and no refund will be given.
5. Merchant e-Vouchers are available on a first-come, first-served basis while stocks last.
6. Purchases of Merchant e-Vouchers are not eligible for points registration of CLUB CG and redemption of free parking offers and other promotion programmes.
7. Customers are responsible for ensuring they have provided their correct mobile phone numbers and have internet access.
8. Merchant terms and conditions apply. Please refer to the full terms and conditions on individual merchants e-vouchers page. Please contact the designated merchants for any enquiries.
9. The online transactions are processed via a third party payment service provider. By purchasing Merchant e-Vouchers, customers shall be deemed to have agreed and accepted that the transactions are subject to the terms and conditions of the payment service provider, customers' credit card information will be collected, processed, and kept by the payment service provider, customers are solely and exclusively responsible for any losses or

liability incurred or sustained by customers in making the credit card transactions, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any losses or liability in any event.

10. Customers are required to present the e-vouchers on a smartphone with internet access at the designated merchants in person to redeem the vouchers. Staff of merchants will input a code on the customer's e-vouchers page to redeem the e-vouchers.
11. The Merchant e-Vouchers must be presented before payment. Screen captures, scanned copies and photocopies of the e-vouchers will not be accepted.
12. Each Merchant e-voucher is valid for a single use only.
13. Merchant e-Vouchers can be used in conjunction with Citygate Outlets' cash vouchers.
14. Merchant e-Vouchers cannot be altered or transferred, or exchanged for cash or other certificates of any value. No change or refund will be given when using Merchant e-Vouchers.
15. Merchant e-vouchers can be used on any items including discounted items. Designated merchants shall be fully responsible for all enquiries, claims and complaints whatsoever by customers regarding the validity or use of Merchant e-Vouchers.
16. Merchant e-Vouchers are not valid for purchasing merchant coupons, cash coupons, gift cards or for stored-value card top-ups.
17. Merchants will not issue refunds for transactions conducted using a Merchant e-voucher.
18. Transaction amounts using Merchant e-Vouchers are not eligible for points registration of CLUB CG and redemption of free parking offers and other promotion programmes. Only the eligible net spending after deducting the face value of the Merchant e-Vouchers can be used for the abovementioned promotions. Terms and Conditions apply.

General Terms & Conditions

1. For enquiries, please call our Concierge Desk or Customer Care Centre at (852) 2109 2933.
2. Swire Properties Management Limited reserves the right to end or extend the above programme and/or to modify, revise or change any of these terms and conditions at any time, without any prior notice and without incurring any liability to any party whatsoever.
3. Swire Properties Management Limited shall not be liable for any loss or damage suffered whatsoever, including but not limited to indirect or consequential loss, or for any personal injury suffered or sustained as a result of taking or using any of the e-vouchers.
4. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
5. In the case of any dispute, the decision of Swire Properties Management Limited and the participating merchants shall be final.